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Finanšu komitejas  sēdes protokols 
Dienvidkurzemes novads, Grobiņa, Lielā iela 76 

 
#REG_DATUMS# Nr.8 

#REG_NUMURS# 
 
 
Sēde sasaukta 2023.gada 24.augustā plkst. 14:00 
Sēde sākta 2023.gada 24.augustā plkst. 14:02 
Sēde slēgta plkst. 15:30 
 
Sēdi vada: Finanšu komitejas loceklis Juris Grasmanis 
Sēdi protokolē: komitejas sekretāre Santa Ķūse 
 
Sēdē piedalās 5 komitejas locekļi: 
Raimonds Reinis, Jānis Veits, Edgars Treimanis, Andris Jankovskis (attālināti), Gatis 
Kalniņš (no plkst. 14:05) 
 
Sēdē piedalās: 
Deputāte Patricija Andersone, deputāte Inga Ratniece, deputāts Andrejs Radzevičs, 
Finanšu un grāmatvedības daļas vadītājs Gints Brumbergs, Finanšu nodaļas vadītāja 
Evija Farbotko, izpilddirektors Uldis Vārna, juriste Gunta Gulbe, Domes priekšsēdētāja 
biroja vadītāja Iveta Samoviča, Iekšējā audita nodaļas vadītājs Aigars Evardsons, 
nekustamo īpašumu speciāliste Sintija Kubiļute, nekustamo īpašumu nodokļu 
administratore Aiva Kasparoviča, Administratīvās daļas vadītāja Madara Lagzdiņa, 
Īpašuma atsavināšanas un izsoļu komisijas priekšsēdētājs Guntis Brūders, Personāla 
daļas vadītāja Mairita Krētaine, Attīstības un uzņēmējdarbības daļas vadītājs Gints 
Ločmelis, Kultūras pārvaldes vadītājas vietnieks Gundars Venens, vecākā 
komercdarbības speciāliste Lelde Lēvalde - Dāvida 
 
Sēdē nepiedalās 3 komitejas locekļi: Aivars Priedols, Andris Jefimovs (atrodas 
atvaļinājumā), Sandris Bēča (personisku iemeslu dēļ) 
 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. 
 
 



Sēdes darba kārtība: 
 

1. Par dalību kopīgā iepirkumā ar Liepājas valstspilsētas pašvaldības domi mobilitātes 
plāna izstrādei 

2. Par nekustamā īpašuma Brīvības iela 3A, Aizpute, Dienvidkurzemes novads, otro 
izsoli 

3. Par nekustamā īpašuma “Līcīši”, Virgas pagasts, Dienvidkurzemes novads otro 
izsoli 

4. Par nekustamā īpašuma Raiņa iela 46B, Durbes pagasts, Dienvidkurzemes novads 
otro izsoli 

5. Par nekustamā īpašuma Kalvenes iela 20-3, Aizpute, Dienvidkurzemes novads 
trešo izsoli 

6. Par nekustamā īpašuma “Vētras”-8, Bārta, Bārtas pagasts, Dienvidkurzemes 
novads trešo izsoli 

7. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības līdzfinansējuma konkursa 
uzņēmējdarbības veicināšanai nolikuma apstiprināšanu 

8. Par grozījumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2021.gada 30.septembra 
saistošajos noteikumos Nr.12 “Par nekustamā īpašuma nodokļa aprēķināšanu un 
nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu’’ 

9. Par grozījumiem 2023.gada 26.janvāra Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
institūciju amatpersonu un darbinieku atlīdzības nolikumā 

10. Par grozījumiem Dienvidkurzemes novada Pašvaldības īpašuma atsavināšanas un 
izsoļu komisijas nolikumā 

11. Par kaitējuma atlīdzināšanu par administratīvā pārkāpuma lietvedībā nodarīto 
kaitējumu 

12. Par atļauju valsts amatpersonas amata savienošanai Andrim Jefimovam 

13. “Par ēdināšanas izmaksu apstiprināšanu Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
vispārējās izglītības iestādēs 2023./2024. mācību gadam” 

14. Par līdzfinansējuma piešķiršanu grāmatu un audiovizuālo darbu izdošanā 
Dienvidkurzemes novadā 

15. Par nedzīvojamo telpu M. Namiķa iela 2B, Grobiņa, nodošanu nomas tiesību izsolei 

 

Balsojums par komitejas sēdes vadītāja iecelšanu 

Sakarā ar to, ka Finanšu komitejas komitejas sēdē nepiedalās komitejas 
priekšsēdētājs un priekšsēdētāja vietnieks, komitejas locekļiem nepieciešams ar 
klātesošo balsu vairākumu no sava vidus iecelt komitejas sēdes vadītāju.  

R.Reinis ierosina iecelt Juri Grasmani par Finanšu komitejas sēdes vadītāju. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 



"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  
2 (Andris Jefimovs - Nepiedalās balsojumā, Gatis 
Kalniņš - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Iecelt Juri Grasmani par Finanšu komitejas sēdes 
vadītāju. 

 
 

Sēdes vadītājs J.Grasmanis ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 
jautājumu iekļaut jautājumu "Par ēdināšanas izmaksu apstiprināšanu Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādēs 2023./2024. mācību gadam". 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  
2 (Andris Jefimovs - Nepiedalās balsojumā, Gatis 
Kalniņš - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo jautājumu 
iekļaut jautājumu "Par ēdināšanas izmaksu 
apstiprināšanu Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības vispārējās izglītības iestādēs 
2023./2024. mācību gadam". 

 
 

Sēdes vadītājs J.Grasmanis ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 
jautājumu iekļaut jautājumu "Par līdzfinansējuma piešķiršanu grāmatu un audiovizuālo 
darbu izdošanā Dienvidkurzemes novadā". 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  
2 (Andris Jefimovs - Nepiedalās balsojumā, Gatis 
Kalniņš - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo jautājumu 
iekļaut jautājumu "Par ēdināšanas izmaksu 
apstiprināšanu Dienvidkurzemes novada 



pašvaldības vispārējās izglītības iestādēs 
2023./2024. mācību gadam". 

 
 

Sēdes vadītājs J.Grasmanis ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 
jautājumu iekļaut jautājumu "Par nedzīvojamo telpu M. Namiķa iela 2B, Grobiņa, 
nodošanu nomas tiesību izsolei". 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  
2 (Andris Jefimovs - Nepiedalās balsojumā, Gatis 
Kalniņš - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo jautājumu 
iekļaut jautājumu "Par nedzīvojamo telpu M. Namiķa 
iela 2B, Grobiņa, nodošanu nomas tiesību izsolei". 

 
 

1.§ 
Par dalību kopīgā iepirkumā ar Liepājas valstspilsētas pašvaldības domi 

mobilitātes plāna izstrādei 

Ziņo Gints Ločmelis 

Būtība -  2023. gada 29. jūnijā Dienvidkurzemes novada pašvaldība ir 
atbalstījusi dalību programmā URBACT IV ar projektu “Pilsētu mobilitātes pasākumu 
plāni” (Plans for Urban Mobility Actions, akronīms - PUMA). Projekts tiks īstenots 
sadarbībā ar Liepājas pilsētas pašvaldības administrāciju un septiņiem ārvalstu 
partneriem. Projekta ietvaros paredzēts izstrādāt katrai pašvaldībai mobilitātes plānu, 
organizēt pieredzes apmaiņas braucienus, inovatīvu ideju testēšanu u.c. aktivitātes. 
Ņemot vērā, ka Liepājas valstspilsētas un Dienvidkurzemes novada mobilitātes telpa ir 
funkcionāli saistīta, un lai nodrošinātu sekmīgu, finansiāli efektīvu PUMA projekta 
aktivitāšu īstenošanu, ir identificēta nepieciešamība piesaistīt vienu Liepājas un 
Dienvidkurzemes novada mobilitātes plāna izstrādāju (autoru). 

G.Ločmelis iepazīstina komitejas locekļus par projekta gaitu. 

J.Grasmanis jautā vai tiks slēgts viens līgums vai divi? 

G.Ločmelis atbild, ka tiks slēgts viens līgums. 

E.Treimanis jautā kāpēc jāpiesaista ārpakalpojums? 



J.Grasmanis norāda, ka apmaksa tiks dalīta un projekts ir kopīgs tāpēc, ka 
robežojas teritorija. 

E.Treimanis jautā vai projekta vadītāji būs Liepājas pilsētas pašvaldības 
administrācija? 

G.Ločmelis atbild, ka iepirkuma procesu veic Liepājas pilsētas pašvaldība, bet 
izstrādes procesu veic visi kopā. 

J.Veits jautā kāpēc izmaksas dala uz pusēm, nevis pēc iedzīvotāju skaita? 

G.Ločmelis atbild, ka mobilitātes plāns nebūtu lieta, kas būtu novērtējama 
proporcionāli iedzīvotāju skaitam. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Gatis 
Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Andris Jefimovs - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par dalību kopīgā iepirkumā ar Liepājas 
valstspilsētas pašvaldības domi mobilitātes plāna 
izstrādei". 

 
 

2.§ 
Par nekustamā īpašuma Brīvības iela 3A, Aizpute, Dienvidkurzemes novads, otro 

izsoli 

Ziņo Aiva Kasparoviča 

Būtība - Ar Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 24.11.2022. sēdes 
lēmumu Nr.1131 izsolei tika nodots nekustamais īpašums Brīvības iela 3A, Aizpute, 
Dienvidkurzemes novads, kadastra Nr. 6405 003 0085, reģistrēts Aizputes pilsētas 
zemesgrāmatas nodalījumā Nr. 100000612047.  

Uz pirmo izsoli nebija pieteicies neviens dalībnieks līdz noteiktajam pieteikšanās  
termiņam un ar pašvaldības īpašuma atsavināšanas un izsoļu komisijas 04.04.2023 
lēmumu 4.§, pirmā mutiskā izsole tika atzīta par nenotikušu. 

Pašvaldība lemj samazināt nekustamā īpašuma Brīvības iela 3A, Aizpute, 
Dienvidkurzemes novads, kadastra Nr. 6405 003 0085  sākumcenu par 20% un uzdot 
Pašvaldības īpašuma atsavināšanas un izsoļu komisijai rīkot otro mutisko izsoli ar 
augšupejošu soli par nosacīto cenu 7920,00 EUR (septiņi tūkstoši deviņi simti divdesmit 
euro un 00 centi). 

 



Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Gatis 
Kalniņš, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  
2 (Andris Jefimovs - Nepiedalās balsojumā, 
Raimonds Reinis - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par nekustamā īpašuma Brīvības iela 3A, 
Aizpute, Dienvidkurzemes novads, otro izsoli". 

 
 

3.§ 
Par nekustamā īpašuma “Līcīši”, Virgas pagasts, Dienvidkurzemes novads otro 

izsoli 

Ziņo Aiva Kasparoviča 

Būtība - Ar Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 29.09.2022. sēdes lēmumu 
Nr.951 izsolei tika nodots nekustamais īpašums “Līcīši”, Virgas pagasts, 
Dienvidkurzemes novads (kadastra Nr. 64980020263), kas sastāv no zemes vienības ar 
kadastra apzīmējumu 64980020263 0,21 ha platībā, no kuriem 0,18 ha zem ēkām un 
0,03 ha zem ceļiem, un četru dzīvokļu dzīvojamās mājas ar kadastra apzīmējumu 
64980020263001 149m² platībā, reģistrēts Virgas pagasta zemesgrāmatas nodalījumā 
Nr.100000095429. 

Uz pirmo izsoli nebija pieteicies neviens dalībnieks līdz noteiktajam pieteikšanās  
termiņam un ar Pašvaldības īpašuma atsavināšanas un izsoļu komisijas 31.01.2023 
lēmumu 10.§, pirmā mutiskā izsole tika atzīta par nenotikušu. 

Pašvaldība lemj samazināt nekustamā īpašuma “Līcīši”, Virgas pagasts, 
Dienvidkurzemes novads (kadastra Nr. 64980020263), kas sastāv no zemes vienības ar 
kadastra apzīmējumu 64980020263 0,21 ha platībā, un četru dzīvokļu dzīvojamās mājas 
ar kadastra apzīmējumu 64980020263001 149m² platībā sākumcenu par 20% un uzdot 
Pašvaldības īpašuma atsavināšanas un izsoļu komisijai rīkot otro mutisko izsoli ar 
augšupejošu soli par nosacīto cenu 5280,00 EUR (pieci tūkstoši divi simti astoņdesmit 
euro un 00 centi). 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Gatis 
Kalniņš, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  
2 (Andris Jefimovs - Nepiedalās balsojumā, 
Raimonds Reinis - Nepiedalās balsojumā) 



Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par nekustamā īpašuma “Līcīši”, Virgas 
pagasts, Dienvidkurzemes novads otro izsoli". 

 
 

4.§ 
Par nekustamā īpašuma Raiņa iela 46B, Durbes pagasts, Dienvidkurzemes 

novads otro izsoli 

Ziņo Aiva Kasparoviča 

Būtība - Ar Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 29.12.2022. sēdes lēmumu 
Nr.1255 izsolei tika nodots nekustamais īpašums Raiņa iela 46B, Durbes pagasts, 
Dienvidkurzemes novads kadastra Nr. 6427 002 0287, reģistrēts Durbes pagasta 
zemesgrāmatas nodalījumā Nr.100000640941. 

Uz pirmo izsoli nebija pieteicies neviens dalībnieks līdz noteiktajam pieteikšanās 
termiņam un ar Pašvaldības īpašuma atsavināšanas un izsoļu komisijas 04.04.2023 
lēmumu 10.§, pirmā mutiskā izsole tika atzīta par nenotikušu. 

Pašvaldība lemj nesamazināt nekustamā Raiņa iela 46B, Durbes pagasts, 
Dienvidkurzemes novads, kadastra apz. 6427 002 0307 izsoles sākumcenu un uzdot 
Pašvaldības īpašuma atsavināšanas un izsoļu komisijai rīkot otro mutisko izsoli ar 
augšupejošu soli par nosacīto cenu 3900,00 EUR (trīs tūkstoši deviņi simti euro un 00 
centi). 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Gatis 
Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Andris Jefimovs - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par nekustamā īpašuma Raiņa iela 46B, 
Durbes pagasts, Dienvidkurzemes novads otro 
izsoli". 

 
 

5.§ 
Par nekustamā īpašuma Kalvenes iela 20-3, Aizpute, Dienvidkurzemes novads 

trešo izsoli 

Ziņo Aiva Kasparoviča 

Būtība - Ar Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 28.07.2022. sēdes 
lēmumu Nr.750 izsolei tika nodots nekustamais īpašums Kalvenes iela 20-3, Aizpute, 
Dienvidkurzemes novads (kadastra Nr. 64059000858), kas sastāv no dzīvokļa 64,3m2 



platībā un pie dzīvokļa īpašuma piederošām 42/100 kopīpašuma domājamām daļām no 
būvēm ar kadastra apzīmējumiem 64050100151001, 64050100151002, 
64050100151003, 64050100151004, un zemes vienības ar kadastra apzīmējumu  
64050100151 794m2 platībā, reģistrēts Aizputes pilsētas zemesgrāmatas nodalījumā Nr. 
5653. 

Uz pirmo izsoli nebija pieteicies neviens dalībnieks līdz noteiktajam pieteikšanās  
termiņam un ar Pašvaldības īpašuma atsavināšanas un izsoļu komisijas  10.11.2022. 
sēdes protokolu Nr.84 pirmā izsole tika atzīta par nenotikušu. 

Saskaņā ar Pašvaldības īpašuma atsavināšanas un izsoļu komisijas  29.03.2023. 
sēdes protokolu Nr.22/2023-IAIKP 9.p. tika izsuldināta otrā izsole. 

Uz otro izsoli nebija pieteicies neviens dalībnieks līdz noteiktajam pieteikšanās  
termiņam un ar Pašvaldības īpašuma atsavināšanas un izsoļu komisijas 16.05.2023 
sēdes protokolu  Nr.37/2023-IAIKP 9.§, otrā mutiskā izsole tika atzīta par nenotikušu. 

Pašvaldība lemj nesamazināt nekustamā īpašuma Kalvenes iela 20-3, Aizpute, 
Dienvidkurzemes novads kadastra Nr. 64059000858, kas sastāv no dzīvokļa 64,3m2 
platībā un pie dzīvokļa īpašuma piederošām 42/100 kopīpašuma domājamām daļām no 
būvēm ar kadastra apzīmējumiem 64050100151001, 64050100151002, 
64050100151003, 64050100151004, un zemes vienības ar kadastra apzīmējumu  
64050100151 794 m2 platībā izsoles sākumcenu un uzdot Pašvaldības īpašuma 
atsavināšanas un izsoļu komisijai rīkot trešo mutisko izsoli ar augšupejošu soli par 
nosacīto cenu 1440,00 EUR (viens tūkstotis četri simti četrdesmit euro un 00 centi). 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Gatis 
Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Andris Jefimovs - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par nekustamā īpašuma Kalvenes iela 20-
3, Aizpute, Dienvidkurzemes novads trešo izsoli". 

 
 

6.§ 
Par nekustamā īpašuma “Vētras”-8, Bārta, Bārtas pagasts, Dienvidkurzemes 

novads trešo izsoli 
Ziņo Aiva Kasparoviča 
 
Būtība - Ar Grobiņas novada domes 31.03.2021. sēdes lēmumu Nr.3, 4. § izsolei 

tika nodots nekustamais īpašums “Vētras”-8, Bārta, Bārtas pagasts, Dienvidkurzemes 
novads (kadastra Nr. 64449000071), kas sastāv no dzīvokļa 39,4m2 platībā un pie 
dzīvokļa īpašuma piederošām 4420/51120 kopīpašuma domājamām daļām no būvēm ar 
kadastra apzīmējumiem 64440040245001 un 64440040245002 un zemes vienības ar 



kadastra apzīmējumu 64440040245, reģistrēts Bārtas pagasta zemesgrāmatas 
nodalījumā Nr. 1038. 

29.11.2022. tika izsludināta pirmā izsole ar nosacīto cenu 2300 EUR (divi tūkstotis 
trīs simti euro un 00 centi).  

Uz pirmo izsoli nebija pieteicies neviens dalībnieks līdz noteiktajam pieteikšanās  
termiņam. 

Ar pašvaldības īpašuma atsavināšanas un izsoļu  komisijas   29.11.2022. sēdes 
protokolu Nr.87 10.p 1. izsole tika atzīta par nenotikušu. 

Saskaņā ar Pašvaldības īpašuma atsavināšanas un izsoļu komisijas  26.04.2023. 
sēdes protokolu Nr.32/2023-IAIKP 10.p. izsludināta otrā izsole. 

Uz otro izsoli nebija pieteicies neviens dalībnieks līdz noteiktajam pieteikšanās  
termiņam un ar Pašvaldības īpašuma atsavināšanas un izsoļu komisijas 06.06.2023 
lēmumu 10.§, otrā mutiskā izsole tika atzīta par nenotikušu. 

Pašvaldība lemj samazināt nekustamā īpašuma “Vētras”-8, Bārta, Bārtas pagasts, 
Dienvidkurzemes novads (kadastra Nr. 64449000071), kas sastāv no dzīvokļa 39,4m2 
platībā un pie dzīvokļa īpašuma piederošām 4420/51120 kopīpašuma domājamām daļām 
no būvēm ar kadastra apzīmējumiem 64440040245001 un 64440040245002, un zemes 
vienības ar kadastra apzīmējumu 64440040245 izsoles sākumcenu par 40% un uzdot 
Pašvaldības īpašuma atsavināšanas un izsoļu komisijai rīkot trešo mutisko izsoli ar 
augšupejošu soli par nosacīto cenu 1380,00 EUR (viens tūkstotis trīs simti astoņdesmit 
euro un 00 centi). 
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7.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības līdzfinansējuma konkursa 

uzņēmējdarbības veicināšanai nolikuma apstiprināšanu 

Ziņo Lelde Lēvalde - Dāvida 

Būtība - Saskaņā ar Dienvidkurzemes novada pašvaldības apstiprināto budžetu, tiek 
rīkots konkurss “Dienvidkurzemes novada pašvaldības līdzfinansējuma konkurss 
uzņēmējdarbības veicināšanai”. Pašvaldībai nepieciešams apstiprināt konkursa 
nolikumu.  



L.Lēvalde – Dāvida iepazīstina komitejas locekļus ar sagatavoto konkursa nolikumu. 

A.Radzevičs norāda, ka līdz šim piešķirot finanšu līdzekļus privātpersonām tika izdoti 
saistošie noteikumi, Pašvaldību likuma 44. pants paredz, ka par pašvaldības autonomo 
funkciju nodrošināšanai un brīvprātīgo iniciatīvu izpildei var izdot saistošos noteikumus, 
tā līdz šim pašvaldība arī rīkojusies – par sportu, par vēsturiskām ēkām, par pagalmiem, 
jautā kāpēc šajā gadījumā tiek sagatavots nolikums, nevis saistošie noteikumi? Nolikums 
ir iestādes normatīvais akts, bet šis konkurs ir paredzēts trešajām personām, kas nav 
pašvaldībai pakļautas personas. 

G.Gulbe informē, ka saskaņā ar Pašvaldības likuma 44. pantu, pašvaldība var izdot 
saistošos noteikumus, lai nodrošinātu pašvaldības autonomo funkciju, attiecībā uz sportu 
un ēku līdzfinansējumiem ir saistoši Ministru kabineta noteikumi, attiecībā uz šādu 
pašvaldības iniciatīvu nav neviena normatīva akta pilnvarojuma un šāds finansējums 
apstiprināts ar pašvaldības budžetu, kurā noteikts, ka šādam konkursam tiek piešķirts 
finansējums. Šī ir tikai kārtība, kā šo finansējumu sadala.  

A.Radzevičs jautā vai šis ārējs vai iekšējs normatīvs akts? 

G.Gulbe atbild, ka pašvaldības iekšējs normatīvs akts. 

A.Radzevičs jautā ko reglamentē iekšējs normatīvs akts? 

G.Gulbe atbild, ka šī ir kārtība kādā tiek sadalīti konkursam paredzētie līdzekļi un kā 
konkurss tiek rīkots. Deputāti ar saistošiem noteikumiem par budžetu šo konkursu jau 
apstiprinājuši. 

E.Treimanis jautā kāpēc deputāts A.Radzevičs iebilst, ka tiek sagatavots nolikums? 

A.Radzevičs informē, ja kādam nepiešķirs finansējumu, tad balstīsies uz iestādes 
iekšēju aktu, bet piešķirot līdzekļus kā visos pārējos pasākumos, privātpersonām ir 
tiesības apstrīdēt. 

E.Treimanis jautā, kāda kārtība ir pārsūdzēšanai? 

G.Gulbe informē, ka izpilddirektors izveidos komisiju, kura pieņem lēmumu. 
Nolikumā var iekļaut ierosinājumu, ka komisijas lēmumu var pārsūdzēt izpilddirektoram.  

A.Radzevičs jautā kāds ir Audita nodaļas viedoklis?  

A.Evardsons norāda, ka šāda kārtība pastāv vairāku gadu garumā, attiecībā uz 
pārsūdzēšanu - lēmumu var pārsūdzēt izpilddirektoram. 

A.Radzevičs jautā vai šis lēmums par finansējuma piešķiršanu vai noraidīšanu būs 
administratīvs akts? 

G.Gulbe atbild, ka nebūs, pašvaldības finanšu piešķiršana nav administratīvs akts. 



R.Reinis jautā, ka nolikumā minēts, ka pasākums vai tā aktivitāte jāorganizē 
Dienvidkurzemes teritorijā un cita norādījuma nav, tātad uzņēmums, kas reģistrējies 
Liepājā vai citā pašvaldībā var piedalīties konkursā?  

L.Lēvalde-Dāvida atbild, ka var piedalīties, nolikumu projektā bijis punkts, ka 
konkursā piedalās tikai Dienvidkurzemes novadā reģistrētie uzņēmumi, bet LR Finanšu 
ministrija norādījusi, ka šādus uzstādījumus nedrīkt piemērot. 

R.Reinis jautā pēc cik ilga laika plānots šo konkursu izsludināt? 

L.Lēvalde-Dāvida atbild, jo ātrāk apstiprinās nolikumu, jo ātrāk arī konkurss tiks 
izsludināts. 
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8.§ 
Par grozījumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2021.gada 30.septembra 

saistošajos noteikumos Nr.12 “Par nekustamā īpašuma nodokļa aprēķināšanu un 
nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu’’ 

Ziņo Aiva Kasparoviča 

Būtība - Lai uzlabotu un precizētu nekustamā īpašuma nodokļa aprēķināšanas un 
atvieglojumu piemērošanas kārtību, tika izstrādāti grozījumi Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības 2021.gada 30.septembra saistošajos noteikumos Nr.12 “Par nekustamā 
īpašuma nodokļa aprēķināšanu un nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu 
piemērošanu’’. 

Pamatojoties uz Pašvaldību likuma 10.panta pirmās daļas 1.punktu, likuma “Par 
nekustamā īpašuma nodokli’’ 5. panta trešo daļu, pašvaldība lemj apstiprināt grozījumus 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2021.gada 30.septembra saistošajos noteikumos 
Nr.12 “Par nekustamā īpašuma nodokļa aprēķināšanu un nekustamā īpašuma nodokļa 
atvieglojumu piemērošanu’’. 

 
A.Kasparoviča iepazīstina komitejas locekļus ar sagatavotajiem grozījumiem. 



 
E.Treimanis jautā kā par šīm izmaiņām tiks informēti iedzīvotāji? 
 
A.Kasparoviča atbild, ka informāciju publicē pašvaldības mājas lapā, tiks arī 

organizēta publiskā apspriešana un apzināts iedzīvotāju viedoklis. 
 
J.Grasmanis jautā, ja noteikumi tiks nodoti apspriešanai vai nav nepieciešams 

labot lēmumprojekta lemjošo daļā vārdu “Apstiprināt” uz vārdu “Atbalstīt”? Ja būs iesniegti 
iebildumi, tad būs nepieciešams izskatīt atkārtoti, kāds ir jurista viedoklis? 

 
G.Gulbe atbild, ja iebildumi netiks saņemti, ta tos varēs uzreiz izskatīt domes sēdē, 

bet ja būs iebildumi, tad jautājums tiks virzīts atkārtotai izskatīšanai komitejā. 
 
A.Evardsons norāda, ka lēmumprojektā nav redzams skaidrojums par ietekmi uz 

budžetu. 
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9.§ 
Par grozījumiem 2023.gada 26.janvāra Dienvidkurzemes novada pašvaldības 

institūciju amatpersonu un darbinieku atlīdzības nolikumā 

Ziņo Mairita Krētaine 

Būtība - Ar Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes lēmumu ar 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 26.01.2023. sēdes lēmumu Nr.60 
(prot.Nr.2 59.§) ir apstiprināts “Dienvidkurzemes novada pašvaldības institūciju 
amatpersonu un darbinieku atlīdzības nolikums”.  

Personāla daļa ir sagatavojusi grozījumus “Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
institūciju amatpersonu un darbinieku atlīdzības nolikums”, gan precizējot esošos 
punktus, gan papildinot nolikumu ar diviem jauniem punktiem. Izmaiņu īstenošanai 
papildus līdzekļi no pašvaldības budžeta nav nepieciešami. 



M.Krētaine iepazīstina komitejas locekļus ar sagatavotajiem grozījumiem 
nolikumā. 

A.Radzevičs norāda, ka tiek izņemts jēdziens “rīkojums”, bet vai tā vietā nebūtu 
citam vārdam jābūt?  

M.Krētaine atbild, ka cits vārds nebūtu nepieciešams, dokumentu vadības sistēmā 
saņemot iesniegumu, tiek veidotas rezolūcijas, kura norāda veicamo darbību. 

A.Radzevičs norāda, ka tāpēc tikai, ka ir sistēma, lēmums vai rīkojums nevar 
pazust. Lēmums, rīkojums, rezolūcija vai kāda cita atzīme sistēmā ir, kas veic to 
nolēmumu.  Rīkojumam ne vienmēr jābūt papīra formātā, tas varbūt arī elektroniski. 

A.Evardsons informē, ka piedalījies pie nolikumu grozījumu izstrādes un norāda, 
ka jāizlasa visi punkti kontekstā, nevis atsevišķi šo redakciju. Amatpersonas lēmums 
skaitās, ja tas sistēmā izdara atzīmi par saskaņošanu.  

A.Radzevičs norāda, ka nolikuma 481. punktā neredz vārdu “lēmums”. 

A.Evardsons atbild, ka jāskata teksts kontektā ar nolikuma  48.punktu. 

I.Samoviča informē, ja līdz šim izpilddirektors rīkojumus parakstīja papīra formātā, 
tad turpmāk izpilddirektors pēdējais liek savu piekrišanu sistēmā. 

M.Krētaine norāda, ka lietot vārdu “lēmums”, precīzāk tomēr būtu “dienesta 
atzīme”. 

J.Grasmanis norāda, ka nolikumā minētais vārds  “nosaka” ir darbības vārds, kas 
norāda darbību vai pieņemto lēmumu un aicina deputātus balsot par sagatavoto 
lēmumprojektu. 
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10.§ 
Par grozījumiem Dienvidkurzemes novada Pašvaldības īpašuma atsavināšanas 

un izsoļu komisijas nolikumā 
 
Ziņo Guntis Brūders 
 
Būtība - Ar Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2021.gada 30.novembra 

sēdes lēmumu (prot.Nr.13  94.§) apstiprināts Dienvidkurzemes novada Pašvaldības 
īpašuma atsavināšanas un izsoļu komisijas nolikums. 

Pamatojoties uz 2023.gada 6.aprīļa Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
Iekšējās audita nodaļas Audita ziņojuma Nr.1 (DKN/2023/4.18.4/2) ieteikumiem un lai 
uzlabotu īpašuma atsavināšanas un izsoļu komisijas darbu, Pašvaldības īpašuma 
atsavināšanas un izsoļu komisija sagatavojusi grozījumus Dienvidkurzemes novada 
Pašvaldības īpašuma atsavināšanas un izsoļu komisijas nolikumā. 

 
G.Brūders informē, ka sagatavojis grozījumus “Dienvidkurzemes novada 

Pašvaldības īpašuma atsavināšanas un izsoļu komisijas nolikumā” atbilstoši Iekšējās 
audita nodaļas ieteikumiem. 

 
A.Evardsons norāda, ka komisijas priekšsēdētājs var noteikt, ka komisijas sēdes 

norisē, izņemot atklātā mutiskā izsolē, tiek  izmantota  videokonference, ja komisijas  
loceklis  sēdes laikā  atrodas  citā vietā  un nevar ierasties komisijas sēdes norises vietā, 
šādi ietaupot resursus un paātrinot lēmumu pieņemšanu, kā arī iespējamību, ka visi 
komisijas locekļi piedalās lēmumu pieņemšanā. Lēmums tiek pieņemts elektroniskā 
veidā. 

 
E.Treimanis jautā vai ieraskti saglabājas? 
 
A.Evardsons atbild, ka visi ieraksti saglabājas. 
 
G.Brūders informē, kas attiecas uz grozījumiem par to, ja izsoles noteikumos 

noteiktajā laikā nosolītājs nav samaksājis nosolīto cenu, komisijas priekšsēdētājs 
Paziņošanas likumā noteiktajā kārtībā par komisijas pieņemto lēmumu informē pircēju, 
kurš nosolījis nākamo augstāko cenu, izsoļu komisijas ierosinājums, ka nav 
nepieciešams ierobežot pretendentu skaitu, jo tam nav nekāds ekonomisks pamatojums 
un pēc likuma galvenais nosacījums ir, ka izsoles komisija nevar izsoles objektu pārdot 
zem izsoles sākumcenas. 

Iepriekšējā Finanšu komitejā izskanēja informācija, ka varētu rīkot elektroniskās 
izsoles, uz doto brīdi izsoļu komisija mutiskajās izsolēs ir izsolījusi 3 milj. 339 tūkst. 116 
euro (trīs miljoni trīs simti trīsdesmit deviņi tūkstoši un viens simts sešpadsmit euro), un 
dalības maksās iekasēts 9950 EUR (deviņi tūkstoši deviņi simti piecdesmit euro), ja pāriet 
uz elektronisko izsoļu rīkošanu, tad šīs dalības maksas netiek iekasētas, bet pašvaldība 
maksā platformas uzturētājam par katru izsoles objektu 20 EUR (divdesmit euro). 

 
E.Treimanis jautā cik liels bijis izsoļu skaits? 
 



G.Brūders atbild, ka kopā izsolīti 128 (viens simts divdesmit astoņi) objekti, 77 
(septiņdesmit septiņas) atsavināšanas,  45 (četrdesmit piecas) nomas, 5 (piecas) 
medības, 1 (viena) zvejas rīku izsole. 

 
E.Treimanis norāda, ka rīkojot izsoles elektroniski izmaksātu apmēram puse no 

šobrīd saņemtajām dalības maksām. 
 
G.Brūders norāda, ka tādā veidā mēs neiekasēsim dalības maksu. 
 
E.Treimanis norāda, ka šādā veidā tiek ierobežota konkurence. 
 
G.Brūders norāda, ja vēlas rīkot elektroniskās izsoles, tad būtu jāsāk ar Pāvilostā 

esošajiem objektiem. 
 
E.Treimanis jautā vai ir kādi ierobežojumi, kas nosaka kāda veida izsoles rīko - 

elektroniskās vai klātienes? 
 
A.Evardsone informē, ka ierobežojumi nav, tā ir domes kompetence. 
 
R.Reinis norāda, kad domes sēdēs šobrīd lemjot nodot atsavināšanai objektus, 

var arī lemt vai tā būs elektroniskā vai klātienes izsole un izsaka ierosinājumu palikt pie 
šādas kārtības. 

 
A.Radzevičs jautā kāpēc elektroniskajā izsolē nav iespējams prasīt dalības 

naudu? 
 
G.Brūders atbild, ka tad izsoles dalībniekiem jāmaksā gan uzturētājiem, gan 

pašvaldībai. 
 
E.Treimanis norāda, ka pērkot biļetes kādam pasākumam internetā arī tiek prasīta 

komisijas maksa. 
 
A.Radzevičs norāda, ja izsole notiek elektroniski, tas nozīmē, ka komisijas sēde 

nav ilgstoša, tāpat jāaprēķina cik pašvaldībai izmaksājusi komisijas darba nodrošināšana. 
 
G.Brūders atbild, ka komisijā ir 4 (četras) personas, tad vidēji izmaksās pie algas, 

katrs komisijas loceklis saņem zem 100 EUR (viens simts euro). 
 
J.Grasmanis norāda, ka atbalsta R.Reiņa ierosinājumu, ka deputāti paši lemj 

domes sēdē vai tā būs elektroniska vai klātienē. 
 
G.Brūders norāda, ka nekustamo īpašumu speciālistam sagatavojot 

lēmumprojektu, tajā var norādīt vai tā ir elektroniskā vai klātienē. 
 
J.Grasmanis informē, ja pašvaldība jau atkārtoti rīko trešo vai ceturto izsoli un 

neviens no vietējiem iedzīvotājiem nepiesakās, tad var izskatīt iespēju rīkot elektroniski. 
 



G.Brūders norāda, ka šobrīd piedāvājot izsoles uzvarētājiem parakstīt līgumu 
elektroniski daudzi izvēlas papīra formātā, jo nav elektroniskā paraksta, kas norāda uz 
to, ka daudz iedzīvotājiem nemaz nav elektroniskā paraksta. 

 
A.Kapsparoviča norāda, ka daļa dalībnieku izvēlas izsolei pieteikties klātienē, jo 

problēmas sagādā jau pašu pieteikumu aizpildīšana. 
 
G.Brumbergs norāda, ka kādā no iepriekšējām komitejās tika pārrunāts, ka 

mežiem un objektiem ar lielāku vērtība varētu tikt rīkota elektroniskā izsole. 
 
G.Brūders norāda, ka apspriežoties ar mežu izsoles dalībniekiem, viņi labprāt 

izvēlas klātienes izsoles. 
 
A.Radzevičs norāda, ka klātienes efekts ir zināms koruptīvs risks, sarunāšanas 

risks. 
 
J.Grasmanis rosina, ka būtu nepieciešams papildināt grozījumus izsakot šādā 

redakcijā “3.10.1 Ja Izsoles noteikumos noteiktajā laikā nosolītājs nav samaksājis 
nosolīto  cenu,  Komisijas  priekšsēdētājs Paziņošanas likumā noteiktajā kārtībā  par  
Komisijas  pieņemto lēmumu informē pircēju,  kurš  nosolījis nākamo augstāko cenu, vai 
pieņem lēmumu rīkot atkārtotu izsoli.” 

 
A.Evardsons norāda, ka tādā gadījumā veidosies pretrunas, jo šobrīd kārtība, ka 

dome lemj par izsoļu rīkošanu.  
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11.§ 
Par kaitējuma atlīdzināšanu par administratīvā pārkāpuma lietvedībā nodarīto 

kaitējumu 

Ziņo Gunta Gulbe 



Būtība - 2023. gada 25. jūlijā  Dienvidkurzemes novada pašvaldībā saņemts 
personas iesniegums (Reģ. Nr. DKN/2023/4.9/2887-S) par kaitējuma atlīdzināšanu par 
administratīvā pārkāpuma lietvedībā nodarīto kaitējumu. 

Iesniedzējs apgalvo, ka administratīvā pārkāpuma lietvedības laikā Iestādes 
(Pāvilostas novada pašvaldības policija un Grobiņas novada Administratīvā komisija) ir 
pieļāvušas procesuālo un materiālo tiesību pārkāpumus lietvedībā, līdz ar to 
iesniedzējam ir nodarīts nemantiskais kaitējums. 

Pašvaldība lemj noraidīt iesniegumu par kaitējuma atlīdzināšanu par 
administratīvā pārkāpuma lietvedībā nodarīto kaitējumu. 

 
G.Gulbe iepazīstina komitejas locekļus ar saņemto iesniegumu un sagatavoto 

lēmumprojektu. 
J.Veits jautā vai ir aprēķins par pieprasītās kaitējuma apmēra summu? 
 
G.Gulbe atbild, ka nav, iesniegumā norādīts “Cietušo gadījumā nav iespējama 

iepriekšējā stāvokļa atjaunošana, jo radītos cilvēktiesību pārkāpumus Iestādes 
prettiesiskās rīcības dēļ nav iespējams dzēst”, tieši kādi kaitējumi radušies nav norādīts. 

 
A.Evardsons informē, ka šis ieniegums izskatīts Administratīvajā komisijā, bet nav 

gūti nekādu pierādījumu, ka būtu kādi gan morāli, gan matreāli zaudējumi. Tiesas 
instances atzinušas, ka Administratīvā komisija ir rīkojusies normatīvo aktu prasību 
ietvaros, pārkāpumi nav konstatēti, nav tiesiskā pamatojuma izmaksāt jebkāda veida 
kompensāciju. Iesnieguma iesniedzējs vērsies pie LR Tiesībsarga, Tieslietu ministrijā un 
vēl vairāk institūcijās, kuras norādījušas, ka pārkāpumus nekonstatē. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Gatis 
Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Andris Jefimovs - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par kaitējuma atlīdzināšanu par 
administratīvā pārkāpuma lietvedībā nodarīto 
kaitējumu". 

 
 

12.§ 
Par atļauju valsts amatpersonas amata savienošanai Andrim Jefimovam 

Ziņo Aigars Evardsons 

Būtība - 2023. gada 31. jūlijā Dienvidkurzemes novada pašvaldībā saņemts 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības deputāta Andra Jefimova iesniegums 



(reģistrācijas numurs DKN/2023/4.9/2957-S) ar lūgumu atļaut savienot iepriekš minēto 
amatu ar Dienvidkurzemes novada pašvaldības policijas Ugunsdzēsības dienesta 
vadītāja amatu, ar SIA “Grobiņas namserviss” iepirkuma komisijas locekļa amatu un ar 
valdes locekļa amatu Garāžu īpašnieku biedrībā “KONSAULUS”. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Gatis 
Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Andris Jefimovs - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu “Par atļauju valsts amatpersonas amata 
savienošanai Andrim Jefimovam”. 

 
 

13.§ 
“Par ēdināšanas izmaksu apstiprināšanu Dienvidkurzemes novada pašvaldības 

vispārējās izglītības iestādēs 2023./2024. mācību gadam” 

Ziņo Gints Brumbergs 

Būtība - Pamatojoties uz Pašvaldību likuma 10.panta otrās daļas 2.punkta, d) 
apakšpunktu, 2012.gada 13.marta Ministru kabineta noteikumiem Nr.172  “Noteikumi par 
uztura normām izglītības iestāžu izglītojamiem, sociālās aprūpes un sociālās 
rehabilitācijas institūciju klientiem un ārstniecības iestāžu pacientiem”, pašvaldībai 
nepieciešams apstiprināt  vispārējās  izglītības  iestāžu  ēdināšanas  maksas  
pakalpojumu. 

G.Brumbergs iepazīstina komitejas locekļus ar sagatavoto lēmumprojektu un par 
apspriestajiem grozījumiem 22. augusta Izglītības un sporta komitejas sēdē. 

J.Grasmanis jautā vai informācija par ēdināšanas izmaksām nebūtu jānosūta 
Sabiedrisko attiecību nodaļai, iedzīvotāju informēšanai? 

G.Brumbergs atbild, ka ņems vērā priekšlikumu un informāciju nodos Sabiedrisko 
attiecību nodaļai. 

E.Farbotko norāda, ka izmaiņas izglītības iestāžu audzēkņiem un vecākiem nav, 
mainās tikai pedagogu un darbinieku izmaksa. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Gatis 
Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 



"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Andris Jefimovs - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu “Par ēdināšanas izmaksu apstiprināšanu 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības vispārējās 
izglītības iestādēs 2023./2024. mācību gadam” ar 
labojumiem. 

 
 

14.§ 
Par līdzfinansējuma piešķiršanu grāmatu un audiovizuālo darbu izdošanā 

Dienvidkurzemes novadā 

Ziņo Gundars Venens 

Būtība – Kultūras pārvalde izstrādājusi saistošos noteikumus, kas nosaka kārtību, 
kādā Dienvidkurzemes novada pašvaldība piešķir līdzfinansējumu grāmatu un 
audiovizuālo darbu  izdošanā.  

Noteikumu mērķis veicināt iedzīvotāju radošās izpausmes un atbalstīt iniciatīvu 
kultūrvēsturisku notikumu dokumentēšanā. 

 
G.Venens iepazīstina komitejas locekļus ar sagatavoto saistošo noteikumu 

projektu.  
 
J.Grasmanis norāda, ka 4. punkta virsrakstā minēta apstrīdēšana un 

pārsūdzēšanas kārtība, taču zem tā neviens punkts par apstrīdēšanu un pārsūdzību nav 
attiecināms, virsrakstu būtu nepieciešams rediģēt. 

 
G.Gulbe informē, ka noteikumi sistēmā “Lietvaris” parādījušies tikai 18. augustā 

un no viņas puses netika saskaņoti, tāpat daļa jurista ieteikumu nav ņemti vērā un norāda, 
ka būtu jāsagatavo nolikums, pašvaldībai nav pilnvarojuma izdot šādus saistošos 
noteikumus, grāmatu izdošana nav pašvaldības funkcija. 

 
R.Reinis norāda, ka tikko atbalstījuši nolikumu uzņēmējdarbības veicinašanai, pēc 

tāda principa būtu nepieciešams sagatavot arī atbalstu grāmatu un audiovizuālo darbu 
izdošanā, nolikumā minēts, ka pirmā konkursa izsludināšana ir 2024. gadā. 

 
J.Grasmanis norāda, ka noteikumu projektā minēts, ka var arī šo projektu š.g. 

beigās izsludināt. 
 
R.Reinis norāda, ka dokuments sagatavots nekvalitatīvi, ja šo noteikumu projektu 

sniegs tālāk saskaņošanai Vides un reģionālās attīstības ministrijai, tad paredzams, ka 
viņi tiks atgriezti bez saskaņojuma. 



 
A.Evardsons informē, ka noteikumu projekts sagatavots nekvalitatīvi un lūdz 

neatbalstīt šādu projektu virzību. 
 
E.Treimanis norāda, ka grāmatu izdošanā no pašvaldības liels atbalsts bijis jau 

pagājušo gadu vai tiešām vajag veicināt, ka pašvaldība paredz finansējumu grāmatu 
izdošanā? 

 
R.Reinis norāda, ka šī būtu kārtība, kā varētu nodrošināt, ka tiek rūpīgāk izvērtēta 

finansējuma piešķiršana, un domei nebūs par katru grāmatu jāpieņem atsevišķis lēmums. 
 

Par lēmumu balso: "par"  -  nav 

"pret" -  
5 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Gatis 
Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis) 

"atturas" -  1 (Jānis Veits) 

"nepiedalās" -  1 (Andris Jefimovs - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Noraidīt darba kārtības jautājumu "Par 
līdzfinansējuma piešķiršanu grāmatu un 
audiovizuālo darbu izdošanā Dienvidkurzemes 
novadā". 

 
 

15.§ 
Par nedzīvojamo telpu M. Namiķa iela 2B, Grobiņa, nodošanu nomas tiesību 

izsolei 

Ziņo Sintija Kubiļute 

Būtība - Nekustamais īpašums M.Namiķa iela 2B, Grobiņa, Dienvidkurzemes 
novads, kadastra Nr. 6409 003 0166, reģistrēts Kurzemes rajona tiesas Grobiņas pilsētas 
zemesgrāmatas nodalījumā Nr. 100000172504 uz Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
vārda. 

Īpašums sastāv no vienas zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 6409 003 0166  
ar kopējo platību 17 519 m2, uz zemes vienības atrodas sporta zāle un ēdināšanas bloks 
ar kadastra apzīmējumu 6409 003 0166 001. 

Telpās atrodas inventārs, lai nodrošinātu ēdiena gatavošanu. Atbilstoši 
pašvaldības pamatlīdzekļu datiem telpās atrodas 34 iekārtas un virtuves piederumi, 

Pašvaldība lemj nodot nomas tiesību izsolē nedzīvojamās telpas, kas atrodas 
nekustamā īpašuma M. Namiķa iela 2B, Grobiņa, Dienvidkurzemes novads, kadastra Nr. 
6409 003 0166  ēkā ar kadastra apzīmējumu 6409 003 0166 001, 83,2 m2 platībā 
ēdināšanas pakalpojumu sniegšanai, iekļaut izsoles noteikumos nosacījumus: 

• nomas termiņš no līguma noslēgšanas brīža līdz 30.09.2029.  

• nomas tiesību izsoles sākuma cena ir 165,46 EUR, ko veido telpu nomas maksa 
131,46 EUR/mēnesī un kustamās mantas nomas maksa 34,00 EUR/mēnesī bez 



PVN, papildus nomas maksai maksājami komunālie pakalpojumi, elektrība, 
nekustamā īpašuma nodoklis. 

 
S.Kubiļute iepazīstina komitejas locekļus ar sagatavoto lēmumprojektu. 

 
R.Reinis jautā, kad tiks izsludināta nomu tiesību izsole? 
 
G.Būders atbild, ka pēc domes lēmumu pieņemšanas. 
 
R.Reinis rosina pēc iespējas ātrāk izsludināt izsoli un norāda, ka pielikumos nav 

pievienots līguma projekts, jautā vai ir pārrunāti ar Sporta pārvaldi īpašie līguma 
nosacījumi – ka lielāku mēroga sporta pasākumu laikā, tiek nodrošināta ēdināšanas 
pakalpojumu sniegšana? 

 
S.Kubiļute atbild, ka nianses tiks pārrunāts ar Sporta pārvaldes vadītāju. 
 
R.Reinis lūdz līdz domes sēdei sagatavot līguma projektu. 
 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Gatis 
Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis 
Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Andris Jefimovs - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par nedzīvojamo telpu M. Namiķa iela 2B, 
Grobiņa, nodošanu nomas tiesību izsolei". 

 
 
 
Finanšu komitejas loceklis Juris Grasmanis 
 
 
Komitejas sekretārs Santa Ķūse 
 
 
 


